
Protokół z posiedzenia XXXI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 29 września 2021r. 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

 
1.Otwarcie posiedzenia 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przywitał wszystkich zebranych. 
 
 
2. Stwierdzenie quorum 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona na podstawie podpisów na liście 
obecności i logowań do Esesji stwierdził, że w obradach XXXI Sesji uczestniczy 15 radnych. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
3. Przyjęcie porządku obrad 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad przedstawionego przez Przewodniczącego Rady 
Gminy Kłodawa Andrzeja Koronę. 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
przyjęcie protokołu pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XXX Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Wyniki głosowania 
za: 12, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (12) 
Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan 
Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, 



Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (3) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Katarzyna Chmiel-Dera 
 
5. Rozpatrzenie informacji: 
a) Wójta o jego działalności w okresie międzysesyjnym 
Nie zgłoszono uwag do informacji. 
 
b) o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kłodawa za I półrocze 2021 r. (druk BRG nr 
411/2021). 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska 
poinformowała, iż dokument był analizowany przez komisję i uzyskał pozytywną opinię. 
 
6. Rozpatrzenie sprawozdań: 
a) z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2020 r. (druk 
BRG nr 429/2021). 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki poinformował, iż sprawozdanie było 
przedmiotem obrad komisji. Dokument nie wzbudził zastrzeżeń. 
 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej (druk BRG nr 
431/2021); 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
Radny Roman Leśnicki poprosił aby do uchwał dołączać mapy poglądowe. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał 
przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej (druk BRG nr 431/2021). 
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, 
Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Bożena Adamczak 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/276/2021 
 
b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika 
wieczystego (druk BRG nr 432/2021); 



Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz 
użytkownika wieczystego (druk BRG nr 432/2021). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/277/2021 
 
c) ustalenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Kłodawa (druk BRG nr 433/2021); 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
Radny Jan Kubera zapytał jak można zabezpieczyć lokale komunalne przed „dziedziczeniem”, 
żeby zapobiec temu, że lokal będzie przekazywany z pokolenia na pokolenie. 
 
Mecenas Grzesiowski odpowiedział, że gmina ma obowiązek o zawieraniu umów na czas 
nieoznaczony. Przepisy regulują sposób wypowiadania tych umów. Dodał, iż na czas 
określony można zawierać tylko umowy na lokale socjalne. 
 
W związku z brakiem dalszychuwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał 
przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kłodawa (druk BRG nr 433/2021)..  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 



Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/278/2021 
 
d) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Kłodawa na lata 2021 - 2024 (druk BRG nr 434/2021); 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Kłodawa na lata 2021 - 2024 (druk BRG nr 434/2021);. 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/279/2021 
 
e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika 
wieczystego (druk BRG nr 435/2021); 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz 
użytkownika wieczystego (druk BRG nr 435/2021)..  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 



Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/280/2021 
 
f) zamiany nieruchomości gruntowych (druk BRG nr 436/2021); 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych (druk BRG nr 436/2021)..  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/281/2021 
 
g) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk BRG nr 437/2021); 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju gospodarczego Wanda Grabowska przedstawiła 
pozytywną opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk 
BRG nr 437/2021);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/282/2021 
 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021 - 2029 (druk BRG 



nr 438/2021). 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju gospodarczego Wanda Grabowska przedstawiła 
pozytywną opinię komisji na temat uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2021 - 2029 (druk BRG nr 438/2021). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXI/283/2021 
 
8. Wolne wnioski. 
Radny Benedykt Piotrowski podziękował za przyznanie pieniędzy na nakładkę asfaltową na 
Osiedlu Parkowym w Różankach. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera poprosiła o zmianę godzin komisji na późniejsze, oraz 
zapewnienie że chodniki na ul. Niepodległości i Lipowej będą budowane. 
 
Radny Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski odpowiedział, że zgodnie z 
wcześniejszymi deklaracjami zadania wymienione przez radną będą realizowane. 
 
Radny Roman Leśnicki zwrócił uwagę, że do końca września miały być namalowane linie 
oddzielające pasy ruchu drogowego. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz odpowiedziała, że wykonawca jest w trakcje realizacji 
zadania. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak  w nawiązaniu do dyskusji jaka miała miejsce na 
komisji oświaty omówiła zadania jakie zostały wykonane w przedszkolach w Różankach i 
Wojcieszycach (remont dachów, elewacji, wnętrz, sal) 
 
Radna Bożena Adamczak podziękowała  zadania, które są wykonywane w Różankach: plac 
zabaw przy boisku sportowym, nowe nasadzenia w gazonach, za chodnik do trybun na 
boisku sportowym. Potwierdziła słowa Radnego Grzegorza Zapytowskiego odnośnie budowy 
chodników przy ulicach Lipowej i Niepodległości. Dodała, iż prace projektowe zostały 



zakończone. Powiat przystępuje do wyłonienia wykonawcy. Zapytała, czy trwają prace 
projektowe nad ścieżką rowerową łączącą Wojcieszyce i Różanki. 
 
Radny Grzegorz Zapytowski odpowiedział, że zostało zlecone wykonanie dokumentacji na 
budowę ścieżki rowerowej. 
 
9. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Andrzej Korona zamknął 
obrady XXXI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
 
Przewodniczący 
Rada Gminy Kłodawa 
Andrzej Korona 

  


